

西雅圖台語基督教會

Seattle Formosan Christian Church

10:00am 第一堂台語禮拜 First Worship Service in Taiwanese

12:00 pm 第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English

主任牧師: 鄭溢恩牧師 Rev. Ian Cheng | 425.623.2824 | ian@seattlefcc.org

助理牧師: 梁景涵傳道 Pastor Jim Liang | 206.384.1845 | jim@seattlefcc.org

事工報告

[秋季佈道會]:教會定於 9/19~20 於東區舉辦兩場「秋季佈道會」, 並於 9/20~21 於華大舉辦四場「校園佈道會」(國英語各兩堂), 邀請現任正道福音神學院院長林國亮牧師前來領會。林國亮牧師是著名的婚姻及家庭講座講員, 常在北美各地服事眾教會, 此次機會難得! 請弟兄姊妹及各團契在暑假期間"務必積極"外展活動、認識慕道朋友, 屆時才有可能邀請慕道朋友踴躍來參加。

[本月台語講台信息]:本月牧師講台信息主題:「打開信道的門」是在剖析攔阻在美台灣人信服基督的營壘為何, 盼弟兄姊妹一同熟記**本月經文**:
“我們爭戰的兵器, 本不是屬血氣的, 乃是在神面前有能力, 可以攻破堅固的營壘, 將各樣的計謀, 各樣攔阻人認識神的那些自高的事一概攻破了, 又將人所有的心意奪回, 使它都順服基督。”(林後 10:4-5)

日期	台語講員	講章標題	經文
主題	[打開信道的門]		
7/06	鄭溢恩牧師	重修倒塌的帳幕	徒 15:12-18
7/13	鄭溢恩牧師	馬其頓的異象	徒 16:6-15
7/20	鄭溢恩牧師	甘心領受真道	徒 17:10-34
7/27	陳吉松牧師		

[成人主日學]:春季成人主日學已於上週日結束, 第三季成主題目: 歸回、重建、復興(以斯拉記、尼希米記、以斯帖記)將於 7 月 20 日開始。請準備心, 事先花時間讀以斯拉記、尼希米記、以斯帖記。台語成主時間 1:15-2:15; 英文成主時間: 10:30-11:30。

[種籽團契 Seeds]:每星期五晚上 8~10 點有固定的查經活動, 參與者多為慕道友。請大家為種籽團契在神事工的興旺禱告, 也請大家幫忙邀請已信但尚未有團契或慕道友參加。七月查經內容為希伯來書。聚會地點: Jason & 思瑜上 2622 W Newton ST. Seattle, WA 98199 / Tel: 206-258-6858 / E-mail: nosajuw@gmail.com. 將在七月舉辦以下活動, 有意參加的團契小組或想邀新朋友一起加入的兄姐, 請直接與 Jason / 思瑜聯絡: 7/12 9am - 採櫻桃。

[關懷組 - 肢體關懷]:

- 喬遷之喜：感謝主的備辦與恩典，鄭牧師全家已在幾天前搬入新家，地址：5803 129th AVE SE, Bellevue, WA 98006 (Newport Hill)。
- 請繼續為有病痛的兄弟康復代禱：敏珠姐, 黃麗華姊, 吳文雄牧師, 劉牧師娘、柏齡兄、彩玉姐等，並請為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱：明莉姊的婆婆、麗雅姊的爸爸、Sandy 的父親、麗華姊的父母、榮泰兄的母親, 普凱兄的母親求主施恩醫治，早日恢復健康。

[南區 outreach]: 請兄繼續為開拓南區福音查經班來關心和代禱。

[以利亞團契 Waymaker]: 感謝 Waymaker 家庭提供聚會及聚餐場所, 輪流帶領查經及每日的靈修分享. 七月及八月查經聚會時間改在星期四晚上 @7:30pm Kai & Elise 府上, 鼓勵大家可在星期五及週末舉行福恩性查經或其它福音擴展事工及參與其他團契聚會。

[關懷組 - 禱告室]: 為教會事工及兄弟身心靈的需要，關懷組成立 Prayer Corner. 若有需要被代禱的或有代禱事項請洽禱告同工: 蕊芬牧師娘, Tim, Kai, Karin, 純卉姐, 洪雪姐, 秀蘭姐, 敬鳳姐. 會堂外設有代禱箱, 歡迎兄姐使用, 同工將為您祈禱。

Announcement

[Fall Evangelical]: Church will hold 2 "Fall Evangelical" meetings in Bellevue on 9/19~20, and 4 "Campus Evangelical" meetings (2 in Mandarin & 2 in English) in UW on 9/20~21. Our Mandarin speaker Rev. Kuo-Liang Lin, the President of Logos Seminary, is a renowned speaker in marriage & family counseling, serving in many churches in the North America. Please prepare your hearts and invite your seeker friends to attend the meetings.

[Adult Sunday School]: The Spring Quarter Adult Sunday School was ended last Sunday. The theme of the Third Quarter Adult Sunday School is "Return, Rebuild, and Revival." Sunday school class will start on July 20th. Please prepare your heart and pre-study the books of Ezra, Nehemiah, and Esther. Taiwanese Sunday School starts at 1:15pm, ends at 2:15pm. English Sunday School starts at 10:30am, ends at 11:30am.

[Theme of Pulpit Message]: Theme this month for Taiwanese Service is "Open the door of faith", which analyzes the obstacle for American-Taiwanese becoming convinced by Christ. We encourage members to memorize this month's verse:

⁴The weapons we fight with are not the weapons of the world. On the contrary, they have divine power to demolish strongholds. ⁵We demolish arguments and every pretension that sets itself up against the knowledge of God, and we take captive every thought to make it obedient to Christ. (2 Corinthians 10:4-5)

Theme for English Service is "Hey, Jude". Titles, passages and speaker of each Sermon are listed below. Please join us with prepared heart to worship and receive God's words and teachings.

Date	English Speaker	Topic	Passage
07/06	Pastor Ian	Restore David's Fallen Shelter	Acts 15:12-18
Theme	Hey, Jude		
7/13	Pastor Ian	Judgment Day	Jude 1-7
7/20	Pastor Jim	False Shepherds	Jude 8-16
7/27	Pastor Jim	Troubling Times	Jude 17-25

[Seeds Fellowship]: Regular study takes place every Friday from 8pm to 10pm@Jason's home: 2622 W Newton ST. Seattle, WA 98199 / Tel: 206-258-6858 / E-mail: nosajuw@gmail.com. We will continue to study HEBREWS in July. In addition, the following two activities are planned. Any group or individuals who's interested to join, please contact Jason for details: 7/12 9am Cherry U-Pick

[Caring - Prayer Corner]: Please contact the following coworkers if you have prayer request: Katherine, Tim, Kai, Karin, Hui, Hsieh, Sue-lan & Ching Fong. There's also a prayer box in the hallway for anyone to submit their prayer request. Coworkers will pray for you.

[Caring for SFCC]:

- Congratulations to Pastor Ian's family for moving into their new home last week, we are thankful for God's providence and guidance. New Address: 5803 129th AVE SE, Bellevue, WA 98006 (Newport Hill).

- Please continue to pray for brothers and sisters who are recovering from illness especially, "Auntie Sache", Mrs. Chiou, Pastor Wu (Taiwan), Mrs. Joshua Liu (Japan), Brother James Huang and our friends & relatives in town or overseas.

[South District Outreach Ministry]: Please continue to pray for this ministry and ask for God's guidance as we outreach in this region.

[Waymaker Fellowship]: Thank you to Waymaker families who have volunteered their houses for meetings, shared daily devotion on Facebook and led weekly Bible study. Waymakers are encouraged to be involved in seeker bible study and other gospel sharing events / fellowship. For July & August, Waymakers will meet on Thursday night, 7:30pm @ Kai & Elise's house.

主日學參加參加人數 Sunday School Attendants		禱告會參加人數 Prayer Meetings Attendants	
台語成人 Taiwanese Adult	20	週二教會 Tues. Church	6
英語成人 English Adult	8	週三東區 Wed. Eastside	12
青少年 Youth	15	主日早上英語 Sunday EM	--
兒童 Children (AM/PM)	17/7	總人次 Total	18
總人次 Total	67	下週目標 Next week goal :	30

上週 Last Sunday	禮拜人數 Attendants	一般奉獻 General Offering
台語堂 Taiwanese	90	\$3107
英語堂 English	40	\$274

聖工分擔

崇拜組 (Worship)	本週 (7/6) Joint 10AM	下週 (7/13) 10AM	下週 (7/13) 12PM
司會 MC	Karin	Karin	
敬拜讚美 Worship	Matt Lee / Kai	Hennessey	Isaac Chang
講道 Speaker	鄭溢恩 牧師	鄭溢恩 牧師	Pastor Ian
司琴 Pianist/Guitarist	明莉	魏翊書	Irvin Lien
招待 Usher	李時英夫婦 Amy Yang/Sherry	李時英夫婦	Tom / Moses
司獻 (收/記) Offering	士谷/烟榕	士谷/烟榕	Tom
影音 A/V Tech	N/A	張正育/謝旭晉	Andy / Brian
英語/華語翻譯		士谷/蕊芬師母	

服事組 (Serving)	本週 (7/6)	下週 (7/13)
獻花 Flowers	---	黃月娟
交通車 Rides	連仁杰	顏智美
總務 Kitchen	陳秀蘭	李淑貞
洗米 Rice	---	李時英
拿菜 Lunch Pick Up	Daniel	林見真夫婦
送餐盤 Tray Return	陳秀蘭	陳秀蘭
盛菜/清垃圾 Lunch Crew	TM: 扎根小組	Seattle 小組
男廁所 Men's Restroom	---	Tim
女廁所 Women's Restroom	---	呂懇佩
Afternoon Lunch Crew		MBS+SALT

兒童主日學 Children Sunday School

Time	Class	July
10:00~11:30	高年級 G4 -G6	Lawrence
	低年級 G1-G3	Sharon Ma
	學前 3yr-K	Mei-Chen / Teacnen
	幼兒 1~2 歲 提供閉路禮拜影像 10:30 ~ 11:15 Class	Willa / Yu-Chi
12:00-12:30	兒童敬拜 Worship	Peter
12:30-01:15	幼兒主日 Kids Program	Riana / Willa

服事組 (Serving)	本週 (7/20)	下週 (7/27)
獻花 Flowers	黃月娟	黃月娟
交通車 Rides	顏智美	顏智美
總務 Kitchen	陳秀蘭	朱錦蓮
洗米 Rice	李時英	李時英
拿菜 Lunch Pick Up	御膳	御膳
送餐盤 Tray Return	御膳	陳秀蘭
盛菜/清垃圾 Lunch Crew	Seattle 小組	Seattle 小組
男廁所 Men's Restroom	---	Tim
女廁所 Women's Restroom	李月卿	陳敬鳳
Afternoon Lunch Crew	Timothy	TOFU+FF